

Referat, Bestyrelsesmøde 06/10-2025 kl 18:30

Lokation: NS Klubhus

Tilstede:

- Peter Staun (formand)
- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
- Per Andersen (bestyrelsesmedlem)
- Gunnar Christensen (bestyrelsesmedlem)
- Jens Milters (kasserer)

Mødeleder: Peter Staun, Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
- Mads Wibling Hansen (suppleant)
- Jens Jørgen Ørris (suppleant)

Dagsorden for mødet

1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden
 - a. Godkendt
2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder
 - a. @Kurt laver noget til inforskærm om sejlerskolen - gentages
 - b. @Per laver noget til facebook om sejlerskolen - sammen med @Kurt - vi satser på DSRS
 - c. Vi laver et velkomst-arrangement til dem, der har meldt sig ind i 2024/2025. @Kurt laver oplæg, @Peter laver indbydelse, @Morten sender ud - gentages
 - d. @Kurt køber en større nøgleboks - er bestilt
 - e. Vi mangler at tegne en serviceaftale med Völund. @Kurt gør det snart - vi hører noget næste gang
 - f. @Jesper og @Jens koordinerer hvordan vi rykker dem fra bådfællesskab - godt møde
 - g. @Kurt checker op på nogen i sejlerskolen der ikke betaler kontingent - Der er nogen der hænger lidt i bremsen. Jens checker op med dem
 - h. Vi mangler både små og store standere. @Kurt bestiller - gentages
 - i. Peter inviterer de andre foreninger til fællesmøde - et godt bud er 10. november eller 24. november - det blev d. 11. november kl. 18:00 til spisning.
 - j. @Alle - foredrag i efteråret/vinter. Alle spørger hvor det er relevant. Gunnar taler med Anders - Han vil gerne lave noget tilsvarende igen Per taler med Mogens - gentages Kurt tager fat i Gert omkring poleringskursus - gentages
 - k. @Peter checker kommunen om vi må bruge båden til klubaktiviteter - få det på skrift. Peter rykker kommunen
 - l. Afklaring med forsikring: Kan vi ansvarsforsikre båden. @Jens checker med forsikring. - gentages
 - m. @Peter sender opgaver til torsdagsklub/seniorklub - gentages
 - n. @Peter får fat i kopi af de fondsansøgninger, der har givet pote, så de kan inspirere andre.
 - o. @Peter tager fat i Lennart omkring jolle vogne mv på vinterpladsen. Gjort
 - p. @Per slår Lady Tess op til salg - bliver snart gjort
 - q. @Morten sørger for mad til næste best møde
 - r. @Gunnar checker med Elsie hvornår det passer med decembermøde - 1. december
3. Nyt fra formanden
 - a. @Kurt og evt Per går til møde om Købstadsjubilæum - hvordan gik det. Per var syg, kurt var der. Vi hører fra Kurt næste gang
 - b. Vi for forhåbentlig besøg af både kollektivet Det var godt - e længer enede
 - c. Mads kommer med oplæg til at kommer fra ide til virkelighed ... gentages
 - d. Standerstrygning og fest. @jens bestiller brunsviger. Strygning kl 16, fest kl 18 @Kurt sørger for der er øl og vand, @Jesper køber kaffe. Husk mælk til kaffen.
 - e. Div. fra havnen mm.
 - i. Vi har rykket for at få kommunen ud så vi kan snakke om udvikling.
 - ii. Kloakforsyning - overfladevand i havnebassinet. Vi skriver et brev med indsigelse
 - f. Status på øl salg Kurt og Jens ved kommer op på G.F. i 26.
 - g. Husejerforening - @Morten kigger efter vedligeholdelsesplan
4. Kasserer / Økonomi
 - a. Vi bruger færre penge end budgetteret - alt er godt
5. Driftsudvalg
6. Ungdomsudvalg
 - a. Sæsonafslutning snart.
 - b. Der er mange der er væk. Det er svært at holde et godt tilbud når de når en vis alder.

Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

- c. Der er virkelig mangel på trænere.
- d. Penge til sit-on-top-kajakker - de skal dog hentes i Juelsminde
- e. Storjoller - der bliver flere og flere.

7. Sejladsudvalg

8. Sejlerskole

- a. Kim tør ikke bruge stativ til lb1 - det er skrøbeligt. Vi sætter den i det ledige stativ. @Peter tager den med @Kurt

9. Møde med bådfællesskab

- a. Agitere for flere medlemmer
- b. Per laver en vedligeholdelsesplan
- c. Bådfællesskabet sender billeder af Lady Tess til Per så den kan blive skippet afsted

10. PR / Kommunikation / Hjemmeside

- i. Hvad skal på Nibe Avis foreningssider Uge 44 (Deadline 31. oktober). Bådfællesskab
- ii. Nyhedsbrev
 - 1. Bådfællesskab
 - 2. Afriggerfest / Standerstrygning
 - 3. Sejlerhistorier Anders Bang
 - 4. Praktisk sejlads bestået - @Per skriver en tekst
 - 5. Trænere til næste sæson @Jesper skrive en tekst

11. Evt

- a. Kode til bom - sejlklubben har to kort, men de må ikke udlånes.
- b. Medlemsstyring sammen med havnen. Det er blevet lettere at synce databaserne
- c. @Peter checker med Rasmus om hvad havnen giver for sejlerskolekurset og hvordan afregner vi det.
- d. Klubkonference: 15/16 november. @Kurt og @Per vil gerne med.
- e. Næste møde 3. november. @Peter sørger for mad...

Aftalte opgaver fra mødet

Aftalte opgaver er markeret med et "@" hvor de indtræffer i referatet.

- a. @Kurt laver noget til inforskærm om sejlerskolen
- b. Vi laver et velkomst-arrangement til dem, der har meldt sig ind i 2024/2025. @Kurt laver oplæg, @Peter laver indbydelse, @Morten sender ud
- c. Vi mangler at tegne en serviceaftale med Völund. @Kurt gør det snart
- d. @Jens checker op på sejlerskolefolk, der ikke har betalt
- e. Vi mangler både små og store standere. @Kurt bestiller
- f. @Alle - foredrag i efteråret/vinter. Alle spørger hvor det er relevant.
Gunnar taler med Anders - Han vil gerne lave noget tilsvarende igen
Per taler med Mogens - gentages
Kurt tager fat i Gert omkring poleringskursus - gentages
- g. @Peter checker kommunen om vi må bruge båden til klubaktiviteter - få det på skrift. Peter rykker kommunen igen
- h. Afklaring med forsikring: Kan vi ansvarsforsikre båden. @Jens checker med forsikring.
- i. @Peter sender opgaver til torsdagsklub/seniorklub
- j. Kim tør ikke bruge stativ til Ib1 - det er skrøbeligt. Vi sætter den i det ledige stativ. @Peter tager den med @Kurt
- k. @Per laver en vedligeholdelsesplan til Ib1 og IB2
- l. @Peter checker med Rasmus om hvad havnen giver for sejlerskolekurset og hvordan afregner vi det.
- m. @Peter sørger for mad til næste gang